



## Приветствие участникам 32-й Международной выставки «Мебель-2021»

## Welcome Message to the participants of the 32nd International Exhibition Mebel 2021

От имени Министерства промышленности и торговли Российской Федерации поздравляю вас с началом работы очередной международной выставки «Мебель, фурнитура и обивочные материалы – «Мебель-2021». Выставка проводится с 1974 года и по праву считается одним из крупнейших и авторитетных выставочных мероприятий в отрасли. Выставка способствует насыщению мебельного рынка высококачественной продукцией российских предприятий, развитию международного сотрудничества и известна не только в нашей стране, но и за рубежом.

Мебельная промышленность России – одна из отраслей лесопромышленного комплекса, нацеленная на удовлетворение нужд населения.

Применение инноваций и передовых технологий, постоянное расширение ассортимента, высокий уровень дизайна позволяют отечественным производителям создавать востребованную на современном рынке мебель.

Выставка «Мебель-2021» имеет огромное значение для продвижения российской продукции на мировом рынке, обеспечивая новые рынки сбыта, установление деловых контактов.

На выставке объединяются интересы производителей и организаций-поставщиков мебели, фурнитуры и обивочных материалов и представителей торговых организаций, архитекторов, дизайнеров и непосредственных покупателей мебельной продукции.

Желаю участникам и гостям международной выставки «Мебель-2021» плодотворной работы, заключения выгодных контрактов и успехов в достижении намеченных целей.

Заместитель Министра  
промышленности и торговли  
Российской Федерации

**О.Е. Бочаров**

On behalf of the Ministry of Industry and Trade of the Russian Federation, I would like to congratulate you on the start of the Mebel 2021 International Exhibition for Furniture, Fittings and Upholstery.

The exhibition has been held since 1974 and is rightfully considered to be one of the largest and most authoritative exhibition events in the industry. The exhibition contributes to saturating the furniture market with high-quality products from Russian enterprises, developing international cooperation, and is known not only in our country, but also abroad.

Russia's furniture industry is one of the sectors of the timber industry aimed at meeting the needs of the population.

The application of innovations and advanced technologies, the constant expansion of the range, and the high level of design allow domestic manufacturers to create furniture that is in demand on the modern market.

The Mebel 2021 exhibition has great significance for the promotion of Russian products on the global market, providing new markets and establishing business contacts.

The exhibition brings together the interests of manufacturers and suppliers of furniture, fittings and upholstery materials, as well as representatives of trade organisations, architects, designers and direct buyers of furniture products.

I wish the exhibitors and visitors of the Mebel 2021 international exhibition fruitful work, conclusion of profitable contracts and success in achieving their goals.

**Oleg Bocharov**  
Deputy Minister  
of Industry and Trade  
of the Russian Federation